
Rondvraag PvdD, de heer Zoon

Ik zou graag onderstaande rondvragen willen stellen aan gedeputeerde Rommel bij de komende NLG 
vergadering.
Statenlid Kostic heeft op dit moment nog schriftelijke vragen uitstaan (2021-113) over de ruiming van 
kippenstallen in Grootschermer. Deze vragen gaan over veehouderij en dierenwelzijn (ged. Zaal). 
Mijn vragen gaan over jacht. Mocht dit toch een probleem zijn, dan kan ik deze vragen ook 
schriftelijk stellen. Maar gezien de urgentie om de vogelgriep zo veel mogelijk te beperken, de 
duidelijke scheiding (veehouderij vs jacht) en beperkt aantal vragen. Zou ik graag de vragen 
mondeling willen stellen.

Om verspreiding van het vogelgriepvirus te verminderen is er een gedeeltelijk jachtverbod ingesteld
(https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/dmf20211107_31637254). 
Reden hiervoor is dat jacht watervogels verstoort, waardoor ze van ‘hot naar her’ vliegen; met extra 
risico op besmetting en verspreiding van vogelgriep.
Het verbod is nu binnen de 10 kilometer rondom een besmet bedrijf. 
 

1. Om besmetting te voorkomen is het ook zaak dat vogels niet het gebied in worden gejaagd. 
Zou het niet verstandig zijn om een jachtverbod binnen heel Noord-Holland af te kondigen of 
om de 10 kilometer zone voor jacht te verruimen?

2. Aangezien er elk jaar sprake is van vogelgriep, zou een jachtverbod niet preventief ingesteld 
moeten worden ter voorkoming van besmetting en verspreiding van vogelgriep? 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.noordhollandsdagblad.nl%2Fcnt%2Fdmf20211107_31637254&data=04%7C01%7C%7Cba14bb335cc24d120eaa08d9a817c7fe%7C49f943ef3ce242d2b529ea37741a617b%7C0%7C0%7C637725642349604150%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000&sdata=cGHHVXGUks1cO%2FeCOpSWcy84a0ehj4olQhjwBZHEPF0%3D&reserved=0

